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Relativt bra, tross alt 
Mitt inntrykk er at vareflyten, kanskje med unntak av for isbergsalat, har vært relativt bra i 
sommer for/fra de fleste av produsentene på Frosta. Det sier Johan Hernes (med solbriller til 
venstre i bildet) som produserer gulrot, løk og tidlig potet. Han er selv totalt sett godt fornøyd, 
selv om været har vært slitsomt og forsinket mye. For tidlig potet rapporterer han om litt liten 
avling, men greit salg. Buntgulrota har solgt veldig bra og lagringsrota ser lovende ut på 
jordet, mens løkavlingen trolig blir på det jevne. 

 

Litt uvanlig, men grei sesong 
Det har vært en litt rar sesong for bringebæra, sier Rune Haglund i Ringsaker (bildet). Det 
begynte seint og vi har ikke hatt en markant topp, dvs. høstingene har bare vært på det jevne i 
flere uker. 26. august kunne han fortelle at han fortsatt høster bra og at han trolig vil plukke 
bringebær helt til 15. september, dvs. hvis været tillater det. Haglund, som er med i 
styringsgruppa for bringebær i GPS, konkluderer så langt med at han er rimelig fornøyd og at 
det ser ut til å bli et tilnærmet «normalår». 
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